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Obvestila

OBČINA MORAVČE

vabi

na prireditve v okviru 
praznovanja dneva državnosti

V sredo, 24. junija 2009, ob 21. uri, 
vabi na osrednjo kulturno prireditev 

v počastitev dneva državnosti v 
središču Moravč.

V programu bodo sodelovala domača društva in 
posamezniki. 

Slavnostni govornik bo župan Martin Rebolj. 

Po prireditvi bo zabava pred 
kulturnim domom z ansamblom 

Leteči Muzikanti. Predstavili se bodo 
tudi mladi moravški narodnozabavni 

ansambli. 
Za hrano in pijačo bo poskrbljeno.

V primeru slabega vremena bo prireditev pod 
šotorom.

Vstop bo prost. 
---------

V sredo, 25. junija 2009 bo od 9. ure dalje 
potekal nogometni turnir v Malem nogometu 

na nogometnem igrišču v Moravčah. 
Sodelovalo bo več ekip. 

Prisrčno vabljeni na prireditev ob dnevu 
državnosti in spremljajoče prireditve!

GRAJSKI KULTURNI 
VEČERI 2009

Tudi letos se odpirajo vrata Gradu 

Tuštanj za vse ljubitelje kulture in 

umetnosti s sledečimi prireditvami:

Četrtek, 4 .6. 2009 ob 18 uri - Zaključni 

koncert učencev O.Š .Moravče z gosti.

Sobota, 27.6.2009 ob 20.30 uri 

- Komedija: T. Partlič: Gospa 

poslančeva. Gostuje gledališka 

skupina iz PEČ

Torek, 30 .6.2009  ob 20 .30uri - 

Predstavitev zgodovinskega zbornika 

o GRADU TUŠTANJ. Zbornik pripravlja 

znanstveno raziskovalni inštitut 

Slovenije.

Datum objavljen kasneje - Koncert 

EVERGRINOV skupina KATRINAS.

Četrtek, 2.7.2009 ob 20.30 uri - Koncert 

DALMATINSKE GLASBE s skupino 

MALI GRAD iz Kamnika in gosti

Sobota, 29 .8. 2009 ob 20 uri - Koncert 

GRAJSKEGA OKTETA z gosti.

 

Ostale informacije 041 841 080 in na 

spletni strani www.gradtustanj.si

Prisrčno vabljeni!

MOŠKI ZBOR KULTURNEGA DRUŠTVA TINE KOS MORAVČE
vabi na

SLAVNOSTNI KONCERT

OB 70 – LETNICI ZBOROVODJE, USTANOVITELJA -  
DOLGOLETNEGA KAPELNIKA PIHALNE GODBE MORAVČE 

IN ČASTNEGA OBČANA OBČINE MORAVČE

MIRA CAPUDRA

v soboto, 5. junija 2009 ob 20. uri 
v dvorani kulturnega doma v Moravčah

Nastopili bodo:
Mešani pevski zbor »Odmev« iz  Kamnika,

Ansambel »Juhej«,
Moški pevski zbor KD Tine Kos Moravče

In vi spoštovani obiskovalci, ki boste s svojim obiskom 
oblikovali čestitko slavljencu Miru Capudru.

Slavnostni koncert bo v lep spomladanski šopek 
povezovala Bernarda Mal.

Vljudno vabljeni!

PROSTOVOLJNO 
GASILSKO DRUŠTVO 

VRHPOLJE 
VABI NA PRAZNOVANJE 

OB 80 LETNICI 
DRUŠTVA

V soboto 20. junija bo po medobčinski 
vaji, ki bo ob 18.00 uri v Spodnji 
Javoršici, ob 20.00 uri gasilska 
veselica v gasilskem domu Vrhpolje, 
kjer vas bo zabaval ansambel Gamsi.

V nedeljo 21. junija pa bo ob 15.00 
uri gasilska parada s prevzemom 
novega orodnega avtomobila in 
motorne črpalke. Praznovanje se 
bo nadaljevalo z gasilsko veselico z 
ansamblom Poljanški in ribolovom.

Vljudno vabljeni!
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Novice iz Moravške doline 
Maj 2009, Letnik X, Številka 5.
Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine Moravče, 
ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat letno in ga 
prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. Sedež in naslov 
uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 
7231229. Izdajateljski svet: Martin Rebolj (predsednik), Franc 
Kmetič, Roman Cerar, Stanislav Ravnikar, Roman Novak, Janez 
Vidic. E-poštni naslov moravske.novice@moravce.si. Odgovorni 
urednik: Edo Veselko, namestnica odgovornega urednika: Vojka 
Rebolj. Uredniški odbor: Marko Kladnik, Edo Veselko,Tanja Ravnikar, 
Maja Hren, Janez Virk, Vojka Rebolj, Nevenka Marolt, Jana Konček 
Cigula, Nada Mlinarič. Novice iz Moravške doline so vpisane v 
razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 
374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. Tisk: Tiskarna 
Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 3. julja 2009. 
Vaše prispevke pričakujemo do 17. junija.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7321-044; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 12; 13 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 11; 14.30 - 18

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10  - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18,  PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR    7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE    20.00
ČET   21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva  SOB. v mes.:  8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Pomlad je radodarna s soncem, toploto in 

močo. Zato je naša dolina cvetoča in lepo zelena. 

Uživajmo vsakdanje življenje in ne bodimo pre-

več zahtevni. Pred kratkim sem se med pohodom 

po naših hribih pogovarjal s sovaščanom, kako 

je bilo pred tridesetimi, štiridesetimi leti. Dožive-

li smo ogromen napredek, zato nas kakšno leto 

brez velikega razvoja ne bo prizadelo. Materiali-

zem in potrošništvo sta se itak prekomerno raz-

mahnila.

Kot lahko preberete, je bil na gradu Tuštanj or-

ganiziran sestanek v zvezi s perečo problemati-

ko načrtovanja rabe prostora. Prisoten je bil celo 

okoljski minister. Izkazalo se je , da je glavni pro-

blem neusklajenost predpisov in ukrepov med vsaj 

tremi ministrstvi. V državici s komaj dva milijona 

prebivalcev (toliko ima srednje veliko evropsko 

mesto, da o azijskih in ameriških velikanih sploh 

ne govorimo) ministri, ki sedijo vsak četrtek za isto 

mizo niso sposobni uskladiti ukrepov, ki so za lo-

kalne skupnosti in podjetja življenjskega pomena. 

Poleg tega je naša država še med najdražjimi.

Volilni oglasi  za evropske volitve tokrat nado-

meščajo članke političnih strank, ki so zastopa-

ne v občinskem svetu. Majhen interes volivcev se 

kaže tudi z relativno mlačnostjo strank oziroma 

organizatorjev. Mnenjske raziskave kažejo, da 

udeležba na volitvah ne bo bistveno presegla tre-

tjine volilnega telesa. To  na nek način pomeni, da 

je Evropa oddaljena in da je še nismo sprejeli za 

širšo domovino, kar pa je, za relativno kratek čas 

od kar smo se ji priključili, tudi razumljivo.

Šolarjem, dijakom in študentom se bližajo poči-

tnice, zaposlenim pa dopusti. Lepo jih preživite! 

Odgovorni urednik

Naslovnica: Prvomajski kres v Zalogu pri Kresnicah
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Županova stran

Pričakujemo znatna 
sredstva za posodobitev 
vodovodov
G. župan, letošnje leto, vsaj kar zadeva  gospodar-
ski položaj, ni tipično. Kako kljub temu potekajo 
investicije v infrastrukturo, ki so najbolj zanimive 
za nas občane?

Bojazen, da se bodo, zaradi recesije, zmanjšali prihodki 
proračuna,  smo le-tega sprejeli dva meseca kasneje. Za 
toliko tudi zamujajo investicijska dela. Veliko opravil je 
bilo potrebnih, da smo izvedli vse popise del in izbrali 
izvajalce. V naslednjem mesecu bomo pospešili izvaja-
nje del in upam, da bomo sledili zastavljenim nalogam. 
Dela na sistemu kanalizacije v Zalogu so v zaključni fazi. 
Zaradi prestavitve 20 KV daljnovoda pod cesto in zaradi 
rekonstrukcije  javne razsvetljave so se dela nekoliko za-
vlekla. Javna razsvetljava upošteva že nove direktive EU, 
ki zadevajo onesnaževanje svetlobnega okolja.
V kratkem nadaljujemo z deli na tlačnem vodu med 
Zalogom in Moravčami do glavnega kanala. Pri tem 
bo zgrajeno novo podzemno črpališče in po tehničnem 
prevzemu celotnega kanala bo omogočen priklop vsem 
stanovalcem.

Na zadnji seji OS je bilo rečeno, da je bilo na raču-
nih občine konec preteklega leta še precej denarja 
iz preteklega leta. Ali to pomeni, da investicije v 
preteklem letu niso bile izvršene?

Ne, seveda ne. Nedokončanih praktično ni bilo, razen 
na Masljevi ulici, ki pa je bila realizirana v marcu. Gre 
enostavno za to, da obveznosti do izvajalcev poravnavamo 
v skladu z dospelostjo terjatev. Tudi trenutno imamo na 
računih približno milijon evrov, vendar je njihova poraba 
natančno načrtovana.
Na naslednji seji OS bomo, upam, sprejeli prvi rebalans 
občinskega proračuna. Gre za večji priliv sredstev s strani 
države iz naslova glavarine in financiranja podeželskih 
vodovodov in cest.

Kaj to konkretno pomeni?

Z asfaltom bomo preplastili 500 metrov uničenega od-
seka v Pečah, rekonstruirali in asfaltirali krajši odsek v 
Imenjah  in Negastrnu.
Na kmetijskem ministrstvu bomo konkurirali za pridobitev 
nepovratnih sredstev za ureditev nove knjižnice, ki znašajo 

Pogovor z županom Martinom Reboljem

polovico vrednosti investicije.

Ali bo to, kljub zamudi izgradnje novega nakupo-
valnega centra, možno?   

Da, saj je po veljavnih merilih možno investicijo izpeljati 
v letih 2010 in 2011.

Kako pa je s pridobivanjem drugih sredstev? 

 Na okoljskem ministrstvu je za območje bivših občin 
Domžale in Kamnik zagotovljenih  12 milijonov  evrov 
nepovratnih sredstev, ki so namenjena za modernizacijo 
vodovodnega omrežja.  Gradnja mora biti končana do 
konca 2013. Pripravljamo vso potrebno dokumentacijo. 
Nadejamo se približno dveh milijonov  sredstev, kar bo 
prestavljalo 75% vrednost investicije, ostalo pa mora 
zagotoviti občina v svojih proračunih. Poudariti je tre-
ba, da se pripravlja vladna uredba, po kateri se bodo 
nepovratna sredstva izplačevala dan pred zapadlostjo 
obveznosti in bomo tako morali zagotavljati iz proračuna 
le 25% vrednosti vsakoletne investicije.

G. župan, zadnje čase  je precej govora o prevelikem 
trošenju občinskega denarja za različne pravne 

www.moravce. si
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Kaj meni podžupan

Stane 
Ravnikar
Podžupan občine 

Moravče

Dne 15. 4. 2009 je potekala 
23. redna seja Občinskega 
sveta občine Moravče. Osre-
dnja točka te seje je bila 
obravnava in sprejem Odloka 
o zaključnem računu proračuna občine Moravče za leto 
2008.  Bilo je kar nekaj razprave in prepričevanja o pro-
računu, kjer je opozicija skušala uveljaviti svoj prav, župan 
pa je z dejanskimi številkami in stanjem financ na računu 
občine dokazoval, da smo ena redkih občin, ki je sposobna 
poravnavati svoje obveznosti v roku z lastnimi sredstvi in 
brez zadolževanja. Vsekakor smo stranke koalicije, ki jo 
sestavljajo stranke SD,SDS in LDS zadovoljne z doseda-
njim uspešnim delom in izpeljanimi obljubljenimi projekti. 
Tudi pri točki Odloka o oprostitvi plačilu komunalnega 
prispevka občine Moravče za izgradnjo doma starejših 
občanov je bilo nekaj dvomov, ki so bili s strani opozicije 
že večkrat izraženi in sicer, ali bodo imeli dejansko pred-
nost pri zaposlovanju občanke in občani občine Moravče 
ter o prednosti pri dodelitvi mest v domu. Odgovor na to 
vprašanje je bil že večkrat podan, tako da ni potrebno 
vedno znova dopovedovati že dogovorjenega med občino 
Moravče in družbo Komet. Vsekakor upamo in želimo, da 

bi bilo gradbeno dovoljenje za izgradnjo doma starejših 
občanov v Moravčah kmalu izdano, da pričnemo z deli 
in da izpolnimo naše volilne obljube.
V nedeljo 26. 4. 2009 je potekala že tradicionalna vsa-
koletna prireditev v počastitev praznika, dneva upora 
proti okupatorju pri spomeniku NOB nad Češnjicami pri 
Moravčah. Za letos lahko ugotovimo, rekordno udeležbo 
praporov  ter občank in občanov, med katerimi je bilo 
mnogo mladih, nad čimer smo posebej navdušeni vsi, ki 
spoštujemo našo polpreteklo zgodovino. Oba govornika 
sta poudarila pomen sprave, ter zazrtost v prihodnost in 
reševanje trenutne gospodarske krize, ki vsakodnevno 
poslabšuje položaj zaposlenih in upokojencev. Predvsem 
pa je bilo poudarjeno, da se dogodki bratomorne vojne 
ne smejo nikdar več ponoviti. Prav tako pa zločini, ki so 
bili storjeni nad lastnim narodom, s strani okupatorja 
in domačih izdajalcev, ne bodo pozabljeni. To je  naša 
zaveza in obljuba, da se v bodoče, še v večjem številu, 
srečujemo ob obletnicah, ki so zaznamovale našo slavno 
in od evropskih narodov priznano preteklost. Prisotni so 
tudi izrazili negodovanje nad nekaterimi politiki, ki se 
promovirajo na mestih, kjer so pokopane nesrečne žrtve 
druge svetovne vojne.
Praznovanje 1. maja, največjega delavskega praznika, je 
imelo letos grenak priokus. Zaradi pohlepa bančnikov in 
kapitalistov doživljamo najhujšo krizo po drugi svetovni 
vojni. Dnevno se zapirajo nekdaj uspešne tovarne in 
mnogi delavci, so se, ne po svoji krivdi, znašli na zavodu 
za zaposlovanje. Vsi pričakujemo, da bo vlada s svojimi 
ukrepi olajšala trenutno krizo v državi ter omogočila 
zaposlenim, upokojencem in drugim človeka vredno 
življenje.

storitve. O tem so govorili tudi na občinskem nad-
zornem odboru. Kako odgovarjate na te očitke?

Prvič, ne gre za stroške v višini 38 tisoč, temveč za stro-
ške v višini 33 tisoč evrov. Drugič, potrebno je pogledati 
strukturo stroškov, ki je na voljo vsem. Recimo, pravni 
stroški, ki jih je imela občina pri pripravi vseh pogodb v 
zvezi z domom starejših so znašali 7.362 evrov, pri odpravi 
gradbenih napak v vrtcu smo porabili 4.193 evrov. Če 
tega bi opravili, bi bili stroški sanacije neprimerno višji. 
Dalje, cenitvena poročila potrebna za prodajo zemljišč, 
stanovanj, nakupa trgovine za potrebe knjižnice itd. so 
znašala 4.632 evrov. Brez uradnih cenitev takih pravnih 
poslov pač ne moremo opraviti. Naj omenim še stroške, 

ki smo jih imeli z nelegalnim odlaganjem odpadkov in 
pridobivanjem pravnih mnenj glede občinskih odlokov, ki 
so skupaj znašali 3.594 evrov. Gre tudi za vrsto notarskih 
storitev, ki so nujne  v pravnih razmerjih z občani, za 
zastopanja župana pri, kot se je izkazalo, neupravičenih 
tožbah in  prijavah v primeru nakupa TUŠa. Naj še pou-
darim, da smo iz Službe vlade RS za lokalno samoupravo 
in regionalno politiko dobili pozitivni mnenji tako glede 
pogodbe o ustanovitvi stavbne pravice kot tudi posebnih 
zahtev delovne skupine nadzornega odbora, ki so jih v 
skladu z legalnimi in legitimnimi pravicami, postavili  
nekateri svetniki in člani nadzornega odbora.

EV

OBVESTILO

Bliža se čas poletnih dopustov, zato pravočasno preverite veljavnost vaših osebnih dokumentov. V kolikor vam 
je že ali vam bo v prihodnjih dneh potekla veljavnost osebne izkaznice, potnega lista ali vozniškega dovoljenja, 
čimprej stopite do najbližje upravne enote in vložite vlogo za zamenjavo ali podaljšanje ustreznega dokumenta. S 
tem si boste pravočasno zagotovili veljaven osebni dokument in se hkrati izognili morebitni daljši čakalni dobi.

Uradne ure Upravne enote Domžale so:
ponedeljek in torek  od 08.00 do 15.00 ure
sreda od 08.00 do 12.00 in od 13.00 do 18.00 ure in v
petek od 08.00 do 13.00 ure.

Upravna enota Domžale
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Kandidati in kandidatke: 

1. Jelko Kacin 
2. Mirjam Muženi  
3. dr. Slavko Ziherl 
4. mag. Sonja Kralj Bervar 
5. Borut Cink 
6. mag. Darja Mohori  
7. Aleš Guli  

Prihodnost EU je v njeni rasti in krepitvi inovativnosti 
LDS si bo prizadevala, da bo izkoristila talente in intelektualno mo  naših ljudi za to, da bi se vklju ili v 
evropsko razpravo o izzivih prihodnosti in na inih za soo enje z njimi in tako obogatili skupni življenjski 
prostor, ki je v Evropi - domovini naše domovine. 
 
Podpirali bomo vse skupne ukrepe EU za reševanje gospodarske in finan ne krize, predvsem ukrepe, 
usmerjene v krepitev inovativnosti in konkuren nosti. Po mnenju LDS je prihodnost EU v njeni rasti, 
zato podpiramo njeno nadaljnjo širitev, še zlasti na države zahodnega Balkana. Podnebni paket, ki je 
bil sprejet v EP je po našem mnenju minimum, ki ga EU mora uresni evati. Do leta 2020 moramo za 
20% zmanjšati izpuste CO2 in drugih toplogrednih plinov, za 20% pove ati delež energije iz 
obnovljivih virov ter za 20% zvišati energetsko u inkovitost. Naši poslanci v EP bodo tudi v novem 
mandatu sledili sodobnim evropskim liberalnim idejam in branili temeljne lovekove svoboš ine. 
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Aktualno

Problemi povezani s prostorskim načrtovanjem, ki se 
vlečejo že ves čas njegovega županovanja, so  Martina 
Rebolja spodbudili, da je organiziral srečanje na gradu 
Tuštanj.  Njegova želja je bila, da se pospeši pripravo ob-
činskega prostorskega plana. Glavni problemi so povezani 
z natančno določitvijo prostora, ki ga  uporablja Termit 
d.d. za svojo rudarsko dejavnost, umestitev obvoznice in 
bodoče osnovne šole Vrhpolje v prostorski načrt in sanacija 
črnih kamnolomov.
Kobetič Leon, direktor  Lokusa,  se strinja, da gre za pereče 
probleme, ki trajajo že kar predolgo. Del občine je nedvo-
mno določen kot področje za pridobivanje  mineralnih su-
rovin. Za to ima podjetje Temit tudi koncesijo.  Podrobno je 
treba določiti področje, ki je namenjeno gospodarski dejav-
nosti peskokopov. Dogovorili so se tudi, da se to področje 
čim bolj zoži. Ne smemo pa pozabiti na dolžnost podjetja, 
da je zadolženo tudi za sanacijo izkoriščenih površin.
Direktor Temita Peter Janežič je poudaril, da je bila skoraj 
vsa dolina, razen naselij seveda,  v preteklosti določena 
kot raziskovalni in pridobivalni prostor. »Nato smo pro-
stor zožili samo na bodoče odkope in v letu 2006 dobili 
soglasje občine, ki pa žal ni vpisano v prostorske akte. 
Posledica je, da ne morejo izkoristiti prednostne pravice 
pri nakupu zemljišč. Pojavili so se špekulanti, ki izsiljujejo 
z nerealnimi cenami. Želimo, da se namenska raba vnese 
v prostorske načrte, saj je koncesija podpisana vse do 

Minister Karel Erjavec na gradu Tuštanj

leta 2021.« Župan Moravč ne oporeka pravici Termita, da 
izkorišča peskokope v skladu s koncesijo. Strinja se, da so 
problemi povezani  s stalno se spreminjajočo zakonodajo 
in neusklajenim delovanjem ministrstev.
Po mnenju Uranker Damjana iz direktorata za prostor je 
občina prva, ki je pristojna za upravljanje s svojim prosto-

Prihod ministra
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rom. Drugi subjekti pa vstopajo v te odnose. V prostorskem 
načrtu bo treba do parcele natančno določiti pridobivalno 
območje, ki verjetno ne bo več tako obsežno. Za svoje 
delovanje bo moralo dobiti tudi soglasje lokalne skupno-
sti ob obvezi, da je dolžno poskrbeti za ustrezno sanacijo 
prostora. Na vsak način pa bo potrebno uskladiti delovanje 
sektorjev za okolje in prostor in rudarstvo.
V ta prostor so leta 2004 umestili še Naturo 2000, ki  ima 
izdelane natančne kriterije za presojo vpliva na okolje in 
posega v prostor, zagotavlja Kastelic Janez.
Župan poudarja, da občina le formalno sprejema podrob-
ne prostorske plane, potrdi ali zavrne pa jih država. Če 
jih na občinah ne sprejmejo ostanejo brez aktov oziroma  
veljajo stari. 

Ker je očitno možno sestaviti predlog prostorskega 
načrta le z medresorskim usklajevanjem, bo občina or-
ganizirala še eno srečanje in nanj povabila predstavnike 
direktorata za okolje in prostor, direktorata za rudarstvo, 
strokovnjake ministrstva za kmetijstvo ter predstavnike  
Termita in Lokusa.

Razpravljavci so si bili edini, da bo pri umestitvi obvoznice 
in šole v prostor imelo precej besede kmetijsko ministrstvo. 
Ker je treba spremembe prostorskega plana in namena 
rabe zaključiti do sredine novembra, bo potrebno veliko 
dela in dobre volje vseh sodelujočih. Sklenili so, da je bo-
lje določiti nekaj prioritet in se osredotočiti le predvsem 
nanje.
Minister Erjavec, ki se je zaradi drugih obveznosti, sestan-
ku pridružil kasneje, je ocenil, da je bil razgovor koristen. 
Problem vidi tudi v razdrobljenosti občin, ki so kadrovsko 
in materialno šibke in je zato preveč odločanja prepu-
ščeno državi. Pogreša pokrajine, kjer bi se ob  prostorski 
problematiki ukvarjali  še z odpadki, kulturo, srednjim 
šolstvom, itd.

VE, foto F. Kos

Udeleženci sestanka o  problematiki prostorskega načrtovanja v Moravčah

Razstava Mozaik Srca Slovenije 
v Arboretumu Volčji potok

V času prvomajskih praznikov, med 25. aprilom in 3. 
majem 2009, se je v Arboretumu Volčji potok odvijala 
Razstava cvetočih tulipanov in pomladnega cvetja, na 
kateri se je predstavljalo tudi območje Srca Slovenije. 
Rdeča nit predstavitve je bila razstava Mozaik Srca 
Slovenije, ki je bila pripravljena v okviru projekta »Tr-
kamo na vrata dediščine«. Na razstavnem prostoru so se 
predstavljale občine, ki tvorijo območje Srca Slovenije, 
občino Moravče je zastopalo Društvo rokodelcev mo-
ravške doline, ki je pripravilo delavnico v izdelovanju 
cvetja iz krep papirja, obiskovalci pa so se lahko naučili 
tudi pletenja otroških copat. 

Mija Bokal
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V Moravčah smo počastili praznik, dan upora V Moravčah smo počastili praznik, dan upora 
proti okupatorju s prireditvijo pri spomeniku proti okupatorju s prireditvijo pri spomeniku 

nad Češnjicaminad Češnjicami

V počastitev  dneva upora proti okupatorju je Občina 
Moravče v sodelovanju z Občinsko organizacijo ZB za vre-
dnote NOB Moravče organizirala  tradicionalno prireditev 
pri spomeniku nad Češnjicami. Spomenik stoji na mestu, 
kjer so po pričevanju domačinov kolaboranti  na grozovit 
način pobili štiri partizane skoraj na pragu svobode, konec 

aprila leta l945.
Ob prazniku so bile podeljene srebrne plakete ZB Slovenije 
za zasluge ohranjanja spomina na vrednote narodnoosvo-
bodilnega boja in verodostojnega prenašanja le teh na 
mlade. Prejeli so jih: Osnovna šola Jurija Vege Moravče in 
podružnična šola Vrhpolje ter posameznika Jože Kveder 

in Lojzka Strle.
»Radi imamo svojo lepo domovino, našo 
Slovenijo, našo Moravško dolino. Čuti-
mo z njo, jo želimo ohraniti prihodnjim 
rodovom. Tudi zato in za potrditev vero-
dostojnosti ter pravičnosti upora proti 
zavojevalcem, se bomo na ta kraj vedno 
znova vračali in se poklonili spominu.« 
je kratek odlomek iz teksta prireditve. V 
takem, domoljubnem duhu so zvenele 
pesmi Upokojenskega pevskega zbora 
pod vodstvom Milana Kokalja, Pihalne 
godbe Moravče, vezne besede in verzi v 
izvedbi Irene Ravnikar, harmonike Toma-
ža Avblja in programa, ki ga je prispevala 
OŠ Jurija Vege Moravče z učenci pod 
vodstvom Saše Igrec.
Številne obiskovalce in goste iz sose-
dnjih občin ter praporaše, je pozdravil 
predsednik Občinske organizacije ZB 
Moravče Jože Kveder. Slavnostni go-
vornik ja bil župan Martin Rebolj, ki je Prireditve se je udeležilo mnogo obiskovalcev vseh starosti, predstavniki 

občine, gostje.

Praporaši. Venec k spomeniku so položili predstavniki ZB in župan.
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med drugim v svojem govo-
ru poudaril nujnost odpora 
proti nasilju nacifašizma. 
Narodnoosvobodilni odpor 
proti zavojevalcem je bil 
tudi temelj vseh dosežkov 
in uspehov Slovenije doma 
in v svetu.
Ob golažu se je srečanje bor-
cev in ostalih obiskovalcev 
moravške prireditve ob držav-
nem prazniku, dnevu upora 
proti okupatorju, nadaljevalo 
v pozno popoldne in večer.
Občina Moravče in Morav-
ška organizacija Zveze bor-
cev za vrednote NOB se 
zahvaljujeta vsem, ki so 
kakorkoli pripomogli k pri-
merno obeleženi počastitvi 
praznika.

RVOŠ Jurija Vege z mentorico Sašo Igrec, v ozadju MPZDU.

POLICIJA SVETUJE
V tej rubriki bomo obravnavali najnujnejše ukrepe in aktivnosti, ki so nujno 
potrebne pri zagotavljanju lastne varnosti in osnovni element samozaščitnega 
ravnanja slehernega državljana.

Rubriko ureja: Marko KladnikZačela se je preventivna akcija 

HITROST, POČASNEJE JE VARNEJEI

Po vsej Sloveniji so policisti 20. aprila, začeli s preven-
tivno akcijo Hitrost. Hitrost je namreč na slovenskih in 
tudi evropskih cestah najpogostejši vzrok prometnih 
nesreč, predvsem tistih z najhujšimi posledicami. S 
pooostrenimi nadzori so ta teden tako 
začeli tudi povsod po Evropi, v okviru 
vseevropske policijske akcije za umir-
janje hitrosti, ki jo koordinira Evropska 
zveza prometnih policij (Tispol). Hitrost 
ubija, je njeno glavno sporočilo. 

Policisti, ki so v skladu z resolucijo o na-
cionalnem programu varnosti cestnega 
prometa za obdobje 2007 - 2011 nosilci 
akcije, bodo hitrost na slovenskih cestah 
poostreno nadzirali do 28. aprila. 
Akcija Hitrost se bo letos izvajala še 
med 11. in 17. majem, 29. junijem in 5. 
julijem ter med 23. in 27. avgustom. 
,
Glavna cilja akcije Hitrost sta zmanj-
šanje števila mrtvih zaradi neprilago-
jene hitrosti na slovenskih cestah in 
povečanje spoštovanja predpisov o 
omejitvi hitrosti. Končni namen pa je 

prispevati k večji varnosti vseh udeležencev v cestnem 
prometu. Umiritev hitrosti je posebej pomembna v tem 
pomladnem času, saj so vozniki različnih motornih vozil 
zaradi toplejšega in suhega vremena začeli voziti precej 
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Policija svetuje

hitreje in manj previdno, kot so vozili še pozimi, poleg tega 
je na cestah sedaj tudi več udeležencev.

Akcijo so predstavniki Policije, Sveta za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu ter Avto-moto zveze Slovenije 
podrobneje predstavili na novinarski konferenci. Sodelovali 
so: Robert Štaba, predstavnik Avto-moto zveze Slovenije, 
Bojan Žlender iz Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu na Ministrstvu za promet in Robert Sušanj, 
vodja Sektorja prometne policije v Upravi uniformirane 
policije.
Prevelika in neprilagojena hitrost sta še vedno največji 
slovenski prometni in varnostni problem. Nekateri vozniki 
pozabljajo, da promet in cesta napak ne oproščata. Dovolj 
je zgolj trenutek nepazljivosti, ki lahko posamezniku po-
polnoma spremeni življenje. Celo samo nekoliko prehitra 
vožnja lahko pomeni razliko med varnim potovanjem in 
katastrofo.
Glede na posledice prometnih nesreč je prednostna 
naloga policije zmanjšanje prevelikih hitrosti v cestnem 

prometu. Tudi lani se je ponovno potrdilo 
dejstvo, da teža poškodb v prometnih nesre-
čah narašča sorazmerno s hitrostjo.
Na slovenskih cestah so namreč leta 2008 zaradi nepri-
lagojene hitrosti umrli 103 ljudje, 408 jih je bilo hudo, 
2.695 pa lahko telesno poškodovanih. V istem obdobju 
leta 2007 je umrlo 126 ljudi, 473 jih je bilo hudo, 3.765 
pa lahko telesno poškodovanih. Zato je najpomembnejši 
cilj akcije zmanjšanje števila najhujših posledic prometnih 
nesreč zaradi hitrosti.
Edini pravi način za zmanjšanje povprečne hitrosti je 
doslednejše spoštovanje omejitev hitrosti in ustrezna 
prilagoditev vožnje razmeram na cesti. S tem bi obvaro-
vali marsikatero življenje ob morebitni prometni nesreči. 
Z akcijo želimo vplivati na zavest ljudi, da lahko za lastno 
varnost in varnost drugih udeležencev v prometu največ 
storijo sami. Vožnja znotraj hitrostnih omejitev lahko na 
evropskih cestah reši na tisoče življenj.

Prvomajsko kresovanje 
v Zalogu pri Kresnicah
ŠKTD Bicikl je letos v sodelovanju s PGD Velika vas orga-
niziral že 3. prvomajsko kresovanje. Kresovanje je potekalo 
na predvečer 1. maja – praznika dela na igrišču v Zalogu 
pri Kresnicah. Kljub slabšemu vremenu so se kresovanja 
udeležili krajani ter tudi prebivalci okoliških vasi. Udeležil 
se ga je tudi župan g. Martin Rebolj s soprogo. Poskrbljeno 
je bilo za hrano in pijačo, plesalo pa se je do jutranjih ur. 
Imeli smo se lepo. Upamo, da bo tako tudi v prihodnje, ob 
še večjem številu obiskovalcev.

B.R.
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Bilo je hladno in vlažno zgodnje prvomajsko jutro, ko se 
nas je devetdeset pohodnikov zbralo pri tustanjskem gradu 
na štirinajstem pohodu po moravški planinski poti. Vreme-
noslovci so obetali boljše vreme kot v zadnjih dneh, zato 
smo pričakovali tudi sonce. In res nas je kmalu pozdravilo. 
Ko smo pili prvi čaj pri Kocijančičevih na Miklavžu, smo 
že vedeli, da bomo videli tudi nekaj sonca. Po postanku na 
Uštih pri planinskem domu smo se z nekoliko prepolnimi 
želodci zagrizli v hrib proti Štance lazam in naprej visoko 
nad kamnolomom proti Pivklju. Ponovno nas je čaj čakal 
v Kandršah, nato pa smo se proti Vrhu pošteno ogreli. 
Pot proti Limbarski gori je bila prijetna in polna zelenih 
pogledov po pomladno obarvani pokrajini. Na Limbarski 
gori je prijal nekoliko daljši počitek, nato smo se spustili v 
dolino. Pri Lukovem mlinu smo si pošteno privezali dušo, da 
smo lažje nadaljevali pot proti Tustanju. Ko smo se bližali 
našemu cilju, so nas začele priganjati dežne kaplje, ki so 
nas kmalu po malici pri gradu nagnale domov. Po trinajstih 
urah hoje je vsem prijal počitek. 
Pohodniki smo bili navdušeni nad prijaznostjo domačinov, 
ki jim ni bilo žal truda in časa, da se predstavijo kot prijazni 
in topli gostitelji. Zaslužijo si pohvalo in naše čestitke.
Najlepše se zahvaljujemo Mežnarjevim s Sv. Miklavža, 
Osoletovim in Pirčevim, g. Veldinu iz Kandrš, Lukovim iz 
Vinj ter vsem domačinom, ki so nas pričakali ob poti in 
pogostili.

Mojca Smrkolj

14. PRVOMAJSKI POHOD14. PRVOMAJSKI POHOD

www.moravce. si
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16. tradicionalno prvomajsko 16. tradicionalno prvomajsko 
srečanje v Tuštanju srečanje v Tuštanju 

Tudi z letošnjim prvomajskim sre-
čanjem ob gradu Tuštanj je organi-
zator, Društvo krajanov spodnjega 
in zgornjega Tuštanja, upravičeno 
zadovoljen. Število obiskovalcev 
srečanja šteje med rekordne, tako 
tudi število pohodnikov na 52 km 
dolgi progi in oldtimerji so poželi 
absolutni rekord. 
Tudi tokrat se je začelo vse skupaj 
ob 4. uri s startom planincev. Pihal-
na godba Moravče, ki se je vrnila z 
budnice po občini, se je v Tuštanju  
oglasila prva in slavnostno začela 
srečanje. Nato so poskrbeli za otroke 
z živ-žavom in Andrejo Zupančič.
Med zvestimi sodelavci, ki so zasedli 
stojnice že v dopoldanskih urah, so 
bila kot običajno društva: Turistično 
društvo Moravče, Rokodelci morav-
ške doline in Društvo podeželskih 
žena. Društva imajo tako priložnost 
za prikaz svoje dejavnosti in promo-
cijo občine.
Številni sijoči oldtimerji, z njihovimi 
domiselno oblečenimi lastniki, so že 
na startu pri gostilni Soklič privabili 
veliko gledalcev. 
Ob prihodu planincev je obiskovalce 
pozdravil predsednik društva Franci 
Cerar. Govornik je bil župan Martin 
Rebolj,  ki je pohvalil povezovalno 
delo društev, pozitivnost medseboj-
nega druženja in povabil vse obisko-

Bilo je prijetno pod šotorom.

Predsednik Društva krajanov Sp. in Zg. Tuštanj, Franci Cerar v posvetu z župa-
nom in zaslužnim članom Korlom Svetlinom pred začetkom dogajanja.

Pihalna godba Moravče v Tuštanju
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Društvo podeželskih žena na prvomaj-
skem srečanju

Oldtimerji so pritegnili pozornost

valce naj našo občino obiščejo še 
večkrat. Zavzel se je za več sociale 
in boljše vrednotenje dala.
Rahla ploha, ki se je sredi popoldne-
va prikradla nad Tuštanj, obiskovalce 
ni niti malo zmotila. Veliki šotori, 
dobra hrana in pijača, hitra postrež-
ba, prijazni organizatorji in pester 
program so dali tudi temu srečanju 
in Tuštanju, naši občini, sloves dobre 
organiziranosti. Tudi inšpektorica za 
prehrano vsako leto posebno pohvali 
po predpisih urejeno kuhinjo. Plesalo 
se je na glasbo ansambla Ptujskih 
5, ansambla Svetlin s Stanetom Pe-
tričem in ansambla Gamsi. Odlična 
zabava se je končala v poznih nočnih 
urah. 
Veselimo se naslednjega 17. Prvo-
majskega srečanja, ki bo morebiti 
na Cegunci. Izkušnje kažejo, da se 
Tuštanjčani dobro znajdejo povsod. 
Društvo krajanov Sp. in Zg. Tuštanj 
se toplo zahvaljuje vsem, ki so v 
kakršnikoli obliki pripomogli, da sta 
tudi letošnje tradicionalno srečanje 
na gradu Tuštanj in povorka oldti-
merjev uspela. 

RV

Otroški živ-žav
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PIHALNA GODBA MORAVČE PIHALNA GODBA MORAVČE 
PRAZNUJE 85 LETPRAZNUJE 85 LET

V letošnjem letu praznuje Pihalna godba Moravče 85 
obletnico ustanovitve in 35 let neprekinjenega delovanja. 
Ob tej priložnosti smo pripravili slavnostni koncert, ki bo 
12.6.2009 ob 20.00 uri v Kulturnem domu v Moravčah. 
V godbi je v zadnjih petih letih, odkar smo zadnjič pra-
znovali prišlo do kar nekaj sprememb. V letu 2006 je 
dolgoletni predsednik Milan Močilnikar, ki je to funkcijo 
opravljal 25 let, odstopil z mesta predsednika godbe. Pod 
njegovim vodstvom se je godba razvila iz majhne godbe 
v srednje veliko godbo. Največji projekt, katerega je vodil 
Milan Močilnikar pa je bila izgradnja Godbenega doma, 
ki smo ga dokončali in otvorili 1. septembra 1998. Godba 
se je od takrat samo večala in v zadnjih letih je število čla-
nov že preseglo število 40. Vsi člani se ob tej priložnosti 
zahvaljujemo Milanu za vse njegove ure in ure dela, ki jih 
posvetil godbi in s prepričanjem trdimo, da brez njega 
godba ne bi bila tako uspešna kot je sedaj. Za Milanom je 
to zahtevno mesto prevzel Matjaž Bizilj, ki je godbo vodil 
do letošnjega leta, ko je odstopil. Za novega predsednika 
so godbeniki soglasno izvolili Tomaža Vavpetiča.

Prav tako je tudi na umetniškem področju prišlo do kar 
nekaj sprememb. Po letu 1998, ko je odstopil dolgoletni 
kapelnik in ustanovitelj Miro Capuder, je umetniško vod-
stvo prevzel Sašo Vavpetič. Pod njegovim vodstvom je 
godba še hitreje napredovala, se razvijala in dopolnjevala 
svoj program, z novimi in bolj zahtevnimi skladbami, ki 
smo jih predstavili na revijah in srečanjih godb na območju 
upravne enote Domžale in gorenjske regije. V letu 2007 
pa smo se udeležili tudi državnega tekmovanja pihalnih 
orkestrov, ki ga organizirala Zveza slovenskih godb. Osvo-
jili smo srebrno plaketo , kar je bil za nas velik uspeh. V 
istem letu se je Sašo Vavpetič odločil, da odstopa z mesta 
kapelnika godbe in zato smo bili primorani objaviti razpis 
za mesto kapelnika. Izbran je bil Jurij Cizej iz Trbovelj. Jurij 
je  zaposlen pri Pihalnem orkestru slovenske policije. Izku-
šnje, ki jih je pridobil kot profesionalni glasbenik, prenaša 
sedaj na našo godbo in nas uči novih načinov igranja in 
novih skladb. 
Godba ima približno 20 nastopov letno. Večina jih je v 
Občini Moravče, ki je naš glavni financer. Zahvaljujemo se 

občini, ki nam omogoča de-
lovanje, pa tudi podjetjem, 
ki nam pomagajo, še pose-
bej podjetju Termit. Brez 
sredstev tako velik kolektiv 
kot je godba ne more ob-
stajati. Stroški vzdrževanja 
inštrumentov, uniform in 
doma so veliki. Dragi so tudi 
novi inštrumenti. Še enkrat 
hvala tudi našim dolgole-
tnim podpornim članom.
Če hočete slišati kaj smo 
novega pripravili ob naši 
obletnici, naj vas še enkrat 
povabimo na naš koncert. 
Vstop je prost.

MB, foto Simon Burja
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Občni zbor Društva rejnic in rejnikov Domžale
V društvu, ki aktivno deluje že vse od leta 1980 in združuje 
115 aktivnih in bivših rejniških družin iz območja občine 
Domžale, Lukovica, Moravče, Trzina in Mengša, smo leto-
šnji občni zbor organizirali v sredo 22.4.2009 v Rekreacij-
skem centru Urbanija v Lukovici. Zbralo se nas je skoraj 
60 rejnic in rejnikov. Z nami sta bili tudi strokovni delavki 
Centra za socialno delo Domžale Maksimiljana Mali in De-
sanka Glumac, predstavnici  Društva rejnic Lenart Ivanka 
Simonič in Bojana Holer ter predsednik Rejniškega društva 
Slovenije Darko Krajnc.
Predsednica društva Dragica Pervinšek nas je v svojem 
poročilu spomnila kaj vse smo zmogli izpeljati v preteklem 
dvoletnem obdobju s skromnimi finančnimi sredstvi, ki jih 
namenjamo le najnujnejšim materialnim stroškom posa-
meznih akcij. Sicer pa vsi delujemo zgolj prostovoljno in 
brez honorarjev.
Društvo je  v letih 2007/2008 nadaljevalo z utečenim delom v 
petih skupinah rejnic, ki se  srečujejo enkrat mesečno v CSD 
Domžale. Prav tako že od  1997. vsako leto organizira ob 

strokovni pomoči CSD Domžale Rejniške kolonije v Pineti 
Novigrad, ki so vsako leto izjemno dobro obiskane, saj so v 
nekaj dneh zapolnjene vse razpoložljive kapacitete.
Društvo občuti izjemno podporo in razumevanje za naše 
delo, ko nam Rotary club Domžale omogoči Miklavževo 
prireditev, kjer obdarujejo vse otroke iz rejniških družin do 
konca osnovnošolskega obdobja.
V društvu nadaljujemo z utečeno skrbjo za knjižnico za 
rejniške družine, ki jo skladno s finančnimi možnostmi 
dopolnjujemo. Vsako leto organiziramo enodnevno  stro-
kovno ekskurzijo rejniških staršev, udeležujemo se srečanja 
rejniških družin iz vse Slovenije v Žalcu, povezujemo se z  
ostalimi društvi v Sloveniji, obiskujemo in obdarujemo naše 
rejnice stare nad 75 let.

S svojo usmeritvijo v opisane vsebine dela želimo nadaljevati 
tudi v prihodnje, čemur bomo podredili vse naše sposobnosti 
in možnosti.

Povzeto po: Marta Tomec, univ. dipl. soc. del.

Člani Športnega društva Javoršica ne mirujejo. Nasprotno, 
z delovnimi in športnimi akcijami povezujejo vaščane, skr-
bijo za okolje in dobro voljo ter rekreacijo članov.
Najprej so poskrbeli za brezplačni golaž na Murovici. Kljub 
slabemu vremenu so ga 70 litrov razdelili kaj hitro in v ve-
selje obiskovalcev, ki so se potrudili priti na ta 740 m visoki 
hrib. Organizatorji so ob prisotnosti mnogih pohodnikov 
vztrajali do poznega popoldneva.
Sledila je čistilna akcija, ki jo izpeljejo vsako leto. Razdelili 
so se v dve skupini. Prva je počistila cesto, mulde in kanale 
vse od vodovodnega rezervoarja do Sp. Javoršice, druga 
pa od tam do Vrhpolja. Pri tem so odstranili tudi vejevje, ki 
je zastiralo pogled voznikom in onemogočalo varno vožnjo. 
Po štirih urah akcije sta se skupini združili ob malici, ki so 
jo brezplačno prispevali nekateri člani. S posebno delovno 
akcijo pa so dokončno uredili tudi nogometno igrišče.
Posebej lepo pa je uspela prireditev »obhodimo Javorši-
ci«. Ideja se je porodila na občnem zboru. Pohoda se je 
udeležilo kar 97 pohodnikov. Pot je potekala od skakalnic 
do Konfina in nato preko Murovice in Buvena nazaj do 
skakalnic. Pohod je trajal približno uro in pol. Največkrat, 
to je šest krat, sta jo prehodila Roman Lebar iz Moravč in 
Marjan Štrukelj iz Krašnje, tretje mesto pa sta si razdelila 

Aktivna pomlad ŠD Javoršica

Vlado Bračič iz Vrhpolja in domačin Franc Kos. Za uspešen 
pohod gre zahvala organizatorjem in lastnikom zemljišč, 
preko katerih je bila speljana pot.

FK, EVČastilci golaža na Murovici

Čistilna akcija

Po opravljenem pohodu
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Kaj povezuje Mirka Šibeljo, polnilca tovornega vozila v Ko-
munalnem podjetju Brežice, španskega kralja Juana Carlo-
sa, astronauta Yurija Gagarina, igralca Marlona Branda, pa 
našega znanca in prijatelja, elektrikarja iz Moravč Romana 
Novaka? Le to, da so ali so bili radioamaterski entuzijasti. 
Za omenjene veliko.
Radioamaterstvo je ljubiteljstvo, nepoklicno ukvarjanje z 
radiom oziroma radiotehniko. Je več kot le hobi: je aktiv-
nost, gibanje, organizacija, ljubezen in tehnično razmi-
šljanje več kot treh milijonov ljudi obeh spolov, različnih 
starosti, ras in poklicev v vseh državah sveta. In za mnoge 
od nas način življenja. 
Gre za posebno, tehnično obliko komuniciranja med ljudmi 
v »lokalu«, po državi, Evropi in po celem svetu, ki je name-
njena pospeševanju dobrih odnosov, širjenju prijateljstva in 
tehnične kulture. Gre za šport, v katerem začutiš adrenalin 
na enkraten, neponovljiv način. Šport resnično enakih, ki 
ne umira. In te naredi. 
V intervjuju Larryu Kingu leta 1994 je Brando najlepše 
opisal naš hobi, kot ga je začutil, z izjavo: »Radioamaterstvo 
mi je delo priložnost biti to, kar v resnici sem!«
In kaj in kje smo, slovenski in moravški radioamaterji? 
… Kadar klasične komunikacije odpovejo, ko gre narobe, 
smo tu. Vam na razpolago. Starejši se boste še spomnili, 
da so bile radioamaterske zveze edina komunikacija v času 
potresa v Skopju, na žalost tudi v času vojne na območju 
bivših republik Jugoslavije. Prve informacije o nesreči v 
Černobilu je posredoval radioamater, v orkanu Katarina so 
pomoč nudili radioamaterji… Si ne želimo, vendar v prime-
ru potrebe na našem območju, smo tu, vedno pripravljeni 
za pomoč. Preko občine Moravče se vključujemo v sistem 
Civilne zaščite, preko Zveze radioamaterjev Slovenije v 
Amatersko radijsko omrežje za nevarnost (ARON) in preko 
Mednarodne zveze radioamaterjev v sistem GAREC - Glo-
balni sistem ARON.

RADIOAMATERJI ZA MORAVČE IN ZA LJUDI

Aktivni smo. Sprotno obnavljamo antenske sisteme na naši 
postojanki na Zgornji Slivni,     19. 4. 2009 smo na državnem 
prvenstvu sodelovali z dvema ekipama s po tremi radijskimi 
postajami… tudi zato, da smo pripravljeni v primeru po-
trebe. 2 in 3. 5 2009 smo imeli ob našem bivaku na Zgornji 
Slivni delovno akcijo, tekmovanje in trenažno vključevanje 
v sistem GAREC. Ta dan nas je obiskal tudi poveljnik CZ 
Moravče g. Drago Pavlič. 
Tekmovanje in delovno akcijo na Zgornji Slivni bomo po-
novili 4. in 5. 7. 2009. Vse ljudi dobre volje in občane vseh 
starosti, ki jih zanima vključitev v našo organizacijo vabimo, 
da nas na Zgornji Slivni obiščete. Ni nas težko najti. Za 
vas si bomo vzeli čas, vam pokazali, kaj počnemo in vam 
pojasnili način in pogoje vstopa v ta zanimiv, skrivnosten 
svet radia.

Radioamaterski 73
Darko Vavpetič, S58M
Vitomir Kregar, S56M

Delavnica oblikovanja 
iz FIMO-mase v Pečah
Na lepo sončno soboto, 25. aprila 2009, smo se zbrali v 
dvorani gasilskega doma v Pečah s prav posebnim name-
nom; ustvariti kaj lepega zase in za svoje bližnje. Zbrala 
se je kar pisana druščina; od najmlajših pa do tistih malo 
starejših, nihče pa ni zaostajal v ustvarjalnosti in ročnih 
spretnostih. Na  začetku smo pozorno prisluhnili navodilom 
Anje Bolarič, ki je vodila delavnico, nato pa smo se zakadili 
med pripomočke in začeli z ustvarjanjem. Počasi so začeli 
nastajati prvi obeski za ključe, magnetki in verižice, na 
koncu pa je vsak odnesel domov kar lep zalogaj izdelkov, 
ki nas bodo še dolgo spominjali na prijetno druženje. V 
Kulturnem in športnem društvu Peče smo tokrat prvič 
organizirali delavnico, glede na odziv, ki je bil kljub lepemu 
vremenu in malce zgodnji uri kar precejšen, pa bomo odslej 
tovrstne dogodke organizirali večkrat. O tem vas bomo 
sproti obveščali na naši spletni strani www.pece.si, tam 
pa si lahko ogledate tudi fotoreportažo z dogodka. 

Ajda Lalič
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PREGLED DELA KUD-a VRHPOLJE
Kaj vse smo naredili v sezoni 2008/2009?

Tamburaški orkester Vrhpolje
Včasih imam občutek, kot da nas ni, kot da se skrivamo. 
A ni res. Dela se. Vsak teden se srečamo, poklepetamo, 
igramo in se učimo. Sedaj, ko se sezona končuje in nas 
čaka zasluženi počitek, se oziramo nazaj in razmišljamo, 
koliko ljudi smo razveselili, presenetili. Koliko smo osrečili 
sebe in naredili tudi za osebno rast.  
Vidni in zelo odmevni letošnji nastopi so bili »le« trije, a 
izkupiček je odličen.

18.11.2008 – smo imeli nastop v TR3 v Ljubljani, kjer je 
bila predstavitev knjige »Bolezni zaradi stresa« avtorja Ra-
dovana Starca, kjer smo nekaj pesmi zaigrali samostojno, 
nekaj pa skupaj s Stiškim kvartetom.
Drugi je bil naš tradicionalni novoletni koncert na Vrhpo-
ljah.
Uspeh, ponos, ki si ga delimo z lanskim koncertom z 
Vladom Kreslinom, je letošnji koncert z Nušo Derendo v 
Moravčah.
Največ časa in napora pa nam je vzelo 29. tekmovanje 
tamburaških skupin v Semiču, ki je bilo 4.4.2009. Prišli 
smo v ožji izbor 14 najboljših skupin in osvojili  bronasto 
priznanje. Glede na vloženi trud smo bili razočarani, a 
vendar se tudi takšni uspehi ne ob vsakem nastopu. Raz-
očaranje je bilo toliko večje tudi zato, ker smo leta 2006 
v Videm-Dobrepolju že dosegli zlato in bili prepričani, da 
si ga zaslužimo tudi letos.
Pripadnost isti skupini nam veliko pomeni. Nastopati sku-
paj tudi. Zato nam ni težko zaigrati kdaj tudi preprosto le 
zato, da polepšamo dan drug drugemu. Okrogle obletnice 
naših članov smo popestrili s poigravanjem naših najlep-
ših pesmi na naših praznovanjih. Tako smo igrali Ksenji, 
Romani in Andreju.

Dramska skupina
V lanski sezoni, ko smo imeli 8 ponovitev predstave »Mama 
je umrla dvakrat«.
Letošnjo  smo začeli z našim tradicionalnim miklavževa-
njem, ki je bilo 6.12.2008.
V sodelovanju z OŠ Vrhpolje so otroci pod vodstvom Tanje 
Apšner zaigrali igrico,  zborček pa pod vodstvom Jože Žuna 
zapel nekaj pesmi. 
Povabljenih je bilo 105 predšolskih otrok iz našega okoliša. 
Veliko se jih je povabilu tudi odzvalo. 

Naslednji projekt je bil novoletni koncert: 26.12.2008. 
Dramska skupina s sodelovanjem s tamburaši pripravi ve-
zni tekst in vsako leto prevzame  povezovanje programa.
Ob kulturnem prazniku smo sami napisali dramatizacijo 
Prešernovih pesmi in zgodb. S pomočjo podružnične šole 
Vrhpolje smo sestavili zanimiv program, ki je tvoril celoto 
kot učni program, vedenje in znanje o Prešernu. 
Poleg otrok POŠ Vrhpolje, ki so seveda nastopajoči brez 
konkurence, sta izstopala predvsem skeč o Prešernu, kako 
je tri dni praznoval sv. Martina ter dramatizacija Povodnega 
moža. 
Trenutno malo utrujeni od pomladi, resnega dela v sezoni 
že nestrpno čakamo poletnih mesecev. Hkrati pa z vese-
ljem, zanosom načrtujemo, beležimo ideje za prihodnjo 
sezono, za katero upamo da bo vsaj tako uspešna kot 
letošnja. 

Natalija Brodar

Folk Idoli z 
nogometno himno
Tik pred novim letom se je ustanovila nova glasbena 
skupina Folk Idoli (http://folk-idoli.com), ki jo sesta-
vljajo glasbeniki z ogromno glasbeno kilometrino in 
odličnimi referencami iz prejšnjih zasedb. Njihov sedež 
je v Moravčah, čeprav skupino sestavljamo člani od 
Maribora prek Zasavja, mimo Lukovice, Mengša pa 
skoraj vse do Ljubljane.

Skupina je naletela na odličen odziv javnosti, poja-
vlja se v medijih, njihove skladbe se redno vrtijo po 
radijskih postajah. Vse nogometne navijače NK Termit 
Moravče bo zagotovo razveselila novica o pravi nogo-
metni himni, ki jo je za moravški klub napisal član Folk 
Idolov Rajko Vavpetič. Lepo vabljeni k poslušanju!

Maja Hren
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Kulturno izobraževalno društvo Limbar, otroška in mla-
dinska dramska skupina, je  letos uprizorila gledališko 
predstavo »Ariela, mala morska deklica«, po pravljici H. 
Ch. Andersena. Njegove pravljice so domiselne, bogate, 
polne fantazije, humorja in vere v dobroto preprostih ljudi. 
Čeprav ob besedi pravljica najprej pomislimo na otroško 
zgodbico, so njegove pravljice v prvi vrsti namenjene 
odraslemu svetu.
Igra je bila uprizorjena do sedaj že dvanajstkrat,  kar šest-
krat v Kulturnem domu v Moravčah. Vse predstave so bile 
zelo dobro obiskane. Odziv gledalcev je bil zelo pozitiven 
in navdušujoč. Za vse nastopajoče in ostale je bil to odraz 
kvalitetnega in trdega dela. Otroci in mladi so nastopali z 
navdušenjem, posebno ob pozitivnem odzivu gledalcev. 
Vsi nastopajoči so sodelovali med seboj usklajeno kot 
velika družina.  
Zelo odmeven je bil dobrodelni nastop, kjer smo izkupi-
ček predstave darovali sestri uršulinki Andreji Godnič, ki 
deluje v revnem misijonu Pucara, v daljnem Peruju med 
zapuščenimi otroki. Tudi srce nastopajočih otrok in mladih 
je odprto za ljubezen do bližnjega in pomoči potrebnih 
otrok po svetu, ki živijo res v težkih in slabih razmerah, po 
naših pojmih nesprejemljivih. 
Nastopi so se vrstili po različnih občinah naše prelepe 
Slovenije. Nastopali smo v občini Lukovica, v občini Polhov 
Gradec ob praznovanju Kulturnega dneva, v občini Trebnje 
ob praznovanju Materinskega dneva, v občini Škofja Loka 
ob tednu Evrope in dnevu Družine. 
Letos smo prvič sodelovali na 10. Festivalu otroških 
gledaliških skupin Najdihojca v občini Velike Lašče, kot 
zaključna skupina tridnevnih odrskih predstav. Najdihojca 
je tradicionalno srečanje otroških gledaliških skupin in 

»Ariela, mala morska deklica«  žanje aplavze po Sloveniji
njihovih mentorjev. Vodi jih tradicija gledališke dejavnosti 
v Velikih Laščah, kjer so z Levstikovim Juntezom (1855) 
nastali zametki prvega slovenskega ljudskega gledališča. 
Zato je srečanje poimenovano po otroški pesniški zbirki 
Frana Levstika. Po ogledu predstav je bil čas za razgovo-
re z mentorji predstav, kjer je znani dramaturg in režiser 
Dejan Spasić podal svoj pogled na posamezno predstavo. 
Našo predstavo je zelo dobro ocenil, nam čestital poseb-
no za pogum, da smo se lotili tako velikega projekta. Vse 
mentorice  (Fani Capuder, Tatiana Javoršek, Barbara Fale, 
Nina Dorič, Marjeta Capuder) smo prejele lepa priznanja, 
vsi nastopajoči pa so se posladkali s krofi in sokom, dar 
občine Velike Lašče.  
V imenu mentoric te predstave, se želim zahvaliti vsem 
nastopajočim za ves njihov trud in odgovornost, ki so jo 
prevzeli s svojo vlogo. Zahvala gre tudi njihovim staršem, 
ki ste nam zaupali svoje otroke  in jih zvesto spremljali na 
vaje in nastope. Posebno se zahvaljujem tudi vsem, ki ste 
sodelovali pri vsaki predstavi; to so maskerke, frizerke, 
tehnični pomočniki, šepetalke, tako da je naša predstava 
lahko šla »mirno na oder«. Ob vsemu temu gre seveda po-
sebna zahvala gospe Ljudmili Novak, predsednici društva, 
ki nam je stala vedno ob strani, nas  vzpodbujala in nam 
s svojimi izkušnjami pomagala.
Prejemamo veliko povabil po nastopih, ki pa jih žal ne 
bomo mogli opraviti. Zaradi velikega povpraševanja v 
domačem kraju, smo se odločili, da bomo prav zadnjo 
predstavo ponovili jeseni v  Moravčah. Vabimo vse, ki si 
predstave še niste ogledali in  tiste, ki si želite še enkrat 
doživeti pravljični spektakel, ob lepi glasbi, petju in plesih 
62 mladih nastopajočih. 

Marjeta Capuder 

Velikonočni koncert Peškega okteta
V nedeljo, 26. aprila 2009 smo ljubitelji lepe zborovske 
glasbe dočakali nov nastop Peškega okteta. Njihova pesem 
se je tokrat oglasila s kora podružnične cerkve Sv. Mihaela 
v Peških Kandršah, koncert pa je marsikoga presenetil saj 
fantje nastopa niso želeli obešati na veliki zvon. To vseka-
kor ni bil običajen koncert, saj so pesmi razporedili skozi 
celotno sveto mašo, ki je imela 
zaradi tega prav poseben, bolj 
svečan pridih. Koncert je bil 
prava popestritev sicer turobne 
in oblačne nedelje, oktetu pa se 
je na koncu zahvalil tudi domači 
župnih, gospod Franc Povirk. 
Dejal je, da te lepe prireditve še 
dolgo ne bo pozabil in z lahkoto 
lahko rečem, da enako velja za 
vse ostale obiskovalce koncerta. 
Zahvala in čestitke torej članom 
okteta, katerim je uspelo naštu-
dirati tako veliko pesmi in jih ob 
tako zgodnji uri tudi tako dobro 
odpeti, ter seveda zborovodju 

Miru Capudru, ki člane na njihovi poti uspešno vodi. Ob 
tej priložnosti gospodu Capudru v imenu KŠD Peče tudi 
čestitamo ob prihajajočem jubileju in mu želimo še obilico 
ustvarjalnega duha in veselja ob odkrivanju in vodenju 
novih talentov.

Ajda Lalič
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Čistilna akcija ob dnevu Zemlje
V času podnebnih sprememb in naravnih nesreč se še bolj 
zavedamo, kako pomembno je spoštovanje narave in varo-
vanje zemlje. Zato že od leta 1970 vsako leto 22. aprila po 
vsem svetu praznujemo dan Zemlje. Ker se v Mladi Sloveniji, 
podmladku Nove Slovenije, zavedamo, kako pomembno je 
ohranjati čisto in urejeno naravo, se je OO MSi Moravče 
22. aprila odpravil na čistilno akcijo. Čistili smo ob poti 
od Moravč do planinskega doma. Razveselilo nas je dej-
stvo, da se količina odpadkov, odvrženih v naravi, iz leta v 
leto zmanjšuje. Upamo, da bo v prihodnosti še manj smeti, 
kljub temu pa vabimo mlade, da se nam pridružite pri naših 
aktivnostih.

OO MSi Moravče

KONFeT
V ponedeljek 20.4.2009 je potekala 
koferenca KONFeT, kjer so med dru-
gim podelili tudi posebna priznanja 
za izjemne likovne dosežke pri obli-
kovanju čestitke ob 10. obletnici 
programa Comenius. Dogodek je 
potekal v hotelu Mons, v Ljubljani. 
Iz naše šole sta od šestih podeljenih 
kar dve učenki dobili to priznanje. To 
sta Andreja Mrčun in Tjaša Polajnar. 
Ker je Tjaša zbolela, sva tja odšli z 
Andrejo. 
Na skupinski sliki sva še z ostalimi 
nagrajenci in z državno sekretarko 
iz Ministrstva za šolstvo in šport 
Alenko Kovšca.

Mentorica Inge Ivartnik

Raziskovalna dejavnost 
mlajših učencev
V letošnjem letu so se tudi mlajši učenci OŠ Jurija Vege 
Moravče soočili z raziskovanjem. Dva tretješolca -  Eva 
Sušnik in Domen Klinc – sta se pod mentorstvom Katje 
Medija lotila pisanja raziskovalne naloge. Eva je razisko-
vala morske sesalce, Domen pa denar (njegov prispevek bo 
objavljen v naslednji številki). Nalogi sta aprila predstavila 
pred komisijo in učenci na srečanju mladih raziskovalcev 
na OŠ Rodica. 

Katja Medija, prof. 

V raziskovalni nalogi sem obravnavala morske sesalce. 
Poglobila sem se predvsem v kite. Živali me zelo zanimajo, 
še posebno kiti in delfini. Delfini so izredno pametne živali, 
ker imajo zelo razvite možgane. So prvaki v skakanju in 
potapljanju. Zelo mi je všeč zgodovina kitov. Imeli so svoje 
prednike že pred 50 milijoni let. To bitje se imenuje bazi-
lozaver. Ta žival je zrasla do 50 metrov v dolžino. Malo je 
bila podobna kači. Kiti se prehranjujejo predvsem z ribami 

in glavonožci. Zelo zanimiv mi je bil podatek, da se kiti 
razmnožujejo pozno jeseni, potem pa se preselijo v toplejše 
vode. Mladiček lahko tehta že dve toni in pol.  
Želela sem izvedeti, kako dobro učenci OŠ Jurija Vege po-
znajo morske sesalce. Učencem 3. in 4. razreda sem dala 
v reševanje anketni vprašalnik. Ugotovila sem, da učenci 
večinoma poznajo kot morske sesalce le kite in delfine. 
Drugih morskih sesalcev niso poznali. Med morskimi sesalci 
jim je najbolj všeč delfin, sledijo mu kit grbavec, orka in 
beli kit. Sinji kit velja za največjo žival. To je vedela večina 
učencev. Največje možgane ima kit glavač. To nam bi bilo 
lahko razvidno že iz imena. Pravilen odgovor je navedlo 
največ anketiranih otrok. Ali učenci poznajo tudi novice, ki 
se pojavljajo v dnevnem časopisju in televiziji? V slovensko 
morje je priplaval kit grbavec. To je vedela večina učencev. 
Najgloblje se potopi kit glavač. Največ učencev meni, da se 
najgloblje potopi sinji kit, kar je seveda narobe. Pravilni 
odgovor je bil drugi najpogostejši. Poznavanje kitov pri 
učencih se mi zdi dobro. Prebrati pa bodo morali še kaj več 
o ostalih morskih sesalcih.

Eva Sušnik, 3. c
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S šolo za šolo

Najboljših in najlepših stvari na svetu ni mogoče videti 
in se jih dotakniti. Treba jih je čutiti s srcem.

V petek, 24. aprila, so Kulturni dom Moravče osvojili mladi 
glasbeniki. Pod okriljem šolskega sklada OŠ Moravče je po-
tekal dobrodelni koncert, na katerem so moči združili mladi 
glasbeniki. To so otroci, ki so svojo glasbeno pot začeli v 
glasbeni šoli ali pa jih je ljubezen do glasbe navdušila, da 
so začeli igrati in peti. 
Za ta koncert jih je združila želja, da pomagajo. 
Tako sta pred dobrima dvema mesecema združili moči še 
predsednica šolskega sklada Andreja Vavpetič in mentorica 
skupine Barbara Fale, ki je svoje znanje združila z mladimi. 
Od ideje do cilja je ostal še korak in nastala je zabavno 
glasbena skupina VEGA BEND, v kateri je združilo moči 
12 mladih glasbenikov: Katja in Miha Vesel, Katja in Tina 
Vavpetič, Patricija, Marija in Dominik Štefan, Kristina 
Fale, Robert Koderman, Taja Klopčič, Karin Zajc in Anita 
Peterka in kot se je kasneje izkazalo, so v vsako skladbo 
vdihnili življenje s svojim igranjem in petjem.
Napočil je veliki trenutek. V dvorano so začeli prihajati prvi 
obiskovalci in kaj kmalu je postalo jasno, da bo dvorana 
napolnjena do zadnjega kotička. V zaodrju so potekale še 
zadnje priprave.
In ob 19. uri so zadoneli prvi takti dobrodelnega koncerta 
z naslovom VSI ZA ENEGA. Potovanje se je začelo. Že po 
uvodni skladbi je postalo jasno, da bo večer napolnjen z 
energijo in čustvi. Na vsak nastop se je občinstvo odzvalo z 
burnim aplavzom in med samimi skladbami se je na obrazih 
obiskovalcev izražal kalejdoskop čustev – smeh, navdušenje, 
veselje, solze, ganjenost,…
Skupina Vega bend pa je k sodelovanju povabila še goste, ki 
so še dodatno popestrili dogajanje. V uvodnih skladbah so 
se skupini pridružili mladi solisti Ana Šmuc, Lara Puc, Miša 
Močilnikar, Lenart Zajc in Marija Fale. Veliko smeha in ra-
dosti je v dvorano prinesla skupina najmlajših iz najstarejše 
skupine vrtca pod vodstvom vzgojiteljic Barbare Mihelčič in 
Marte Bezovšek s svojo Žabico. Kmalu za tem so v dvorani 
zadoneli zvoki narodno zabavne skupine Moravški trio. Kot 
se spodobi za naše kraje, so jo »urezali« po domače.

Vemo pa, da je šolski sklad namenjen vsem otrokom OŠ 
Jurija Vege, zato so se jim pridružili še otroci z Vrhpolj. 
Zapeli so dve skladbi, ki sta izzveneli ob glasbeni podpori 
in zvokih Ansambla bratov Svetlin.
Kot se za takšno prireditev spodobi, sta obiskovalce vodila 
skozi glasbeni večer mlada napovedovalca Maruša Šinkovec 
in Matija Šmuc, ki sta s svojim sproščenim nastopom dodala 
»piko na i« celotnemu dogajanju.
Med samim koncertom je bila na oder povabljena predsednica 
šolskega sklada Andreja Vavpetič. Zahvalila se je mladim 
glasbenikom in mentorici Barbari, ki so ji pomagali uresničiti 
željo, da je nastal večer. Celotna izvedba koncerta bo še dolgo 
odzvanjala v ušesih obiskovalcev. Pri tem se je zahvalila tudi 
vsem v dvorani, ki so z nakupom vstopnice prispevali, da se 
bo šolski sklad obogatil, donatorjem za njihov prispevek in 
vsem, ki so priskočili na pomoč pri pripravah na koncert.
Izkupiček dobrodelnega koncerta, ki znaša 1.891,00 , je v 
celoti namenjen šolskemu skladu, ki v letošnjem letu še po-
sebej pomaga predvsem učencem iz socialno šibkih družin, 
katerim krije stroške udeležbe šole v naravi ali na razisko-
valnih taborih. Čemu vse pa je še namenjen šolski sklad, si 
lahko preberete na šolski spletni strani OŠ Jurija Vege.
Na zaključnem delu pa je na oder prišla še ravnateljica 
Nuša Pohlin Schwarzbartl, ki se je vidno ganjena zahvalila 
mladim in učiteljicama Barbari in Andreji. Zaključila je z 
besedami: Se vidimo čez eno leto.
Vsi za enega – slogan, ki je v petek družil vse, ki so bili v 
dvorani. Mlade na odru je družila glasba in prijateljstva 
ter želja pomagati. Vse, kar so tega večera pričarali mladi, 
je bilo nagrajeno z burnim aplavzom in zaključkom, ko so 
obiskovalci želeli: še. 
Naj bo to začetek nekega novega potovanja prežet z misli-
jo, da vsi skupaj zmoremo in da hočemo ponuditi več. Vsi 
za enega v duhu zadnje skladbe koncerta: I have a dream 
ali Angeli živijo – vam sporočamo: IMEJMO SANJE IN 
UPAJMO SI JIH ŽIVETI.

Andreja Vavpetič
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Dan odprtih vrat OŠ Roje
V soboto, 4. 4. 2009 je OŠ Roje odprla svoja vrata za vse obiskovalce. Najprej 
so bili povabljeni v telovadnico, kjer so se učenci predstavili s plesnim progra-
mom. Sledile so delavnice na katerih si je vsakdo lahko izdelal nekaj
praznično-pomladnega zase. Za boljše vzdušje je poskrbel eden izmed učen-
cev, ki je dogajanje spremljal s harmoniko. Ob 11. uri so bili gostje povabljeni 
v zbornico šole, kjer so učenci in učitelji prikazali dramsko uprizoritev Povodni 
mož. Obiskovalci so bili navdušeni, dvorana pa nabito polna, tako da so morali 
predstavo še enkrat ponoviti. Na koncu seveda ni manjkalo dobrega doma-
čega peciva, obiskovalci pa so si lahko ogledovali in kupovali tudi na skrbno 
pripravljeni prodajni razstavi.

M.K.

Ekološke  vrečke
Dandanes je skrb za okolje izrednega pomena in tudi v vrtcu mu pripisujemo 
velik poudarek. Vključeni smo v Eko projekt, pri katerem uresničujemo in 
izvajamo marsikatero dejavnost; ločujemo odpadke in jih nosimo na eko 
otok, skrbimo za rože v igralnici, varčujemo z uporabo brisačk in še kaj.
Podjetje NADJA, ki se ukvarja s proizvodnjo in trgovino tekstilnih izdelkov, 
nam je s pomočjo gospe Ive Štrajhar poklonilo ekološke vrečke narejene 
iz bombaža.
Na vrečke smo odtisnili svoje dlani, seveda, vsak na svojo vrečko; na eno 
stran smo jih potiskali v obliki sončka, na drugo pa kar prosto po svojih 
željah. Otroci so bili pri ustvarjanju kar presenečeni, ker so lahko svoje 
dlani pobarvali z barvo. 
Pogovarjali smo se o čim manjši uporabi plastičnih vrečk in o naših novih 
ekoloških vrečkah, ki so tako za nas kot tudi za naravo primernejše za upo-
rabo. Otroci pa so povedali, da jih bodo vzeli s seboj v trgovino in pomagali 
staršem pri prenašanju lažjih stvari.

Ana Gerčar

ŠTIPENDIJA JE 
NAJBOLJŠA 

INVESTICIJA! 
JAVNI POZIV K ODDAJI 

VLOG ZA IZBOR 
DELODAJALCEV V 

REGIJSKO ŠTIPENDIJSKO 
SHEMO LJUBLJANSKE 

URBANE REGIJE ZA 
ŠOLSKO/ŠTUDIJSKO LETO 

2009/2010

Regionalna razvojna agencija Lju-
bljanske urbane regije (RRA LUR) 
je objavila javni poziv delodajalcem 
za vključitev v program posrednih 
kadrovskih štipendij v okviru 
Regijske štipendijske sheme Lju-
bljanske urbane regije.
Štipendija iz Regijske štipendijske 
sheme je sestavljena iz: 

dela, ki ga iz Javnega sklada RS • 
za razvoj kadrov in štipendije 
zagotavlja subjekt spodbujanja 
razvoja na regionalni ravni oz. 
štipenditor (RRA LUR) v višini 
50 % dodeljene kadrovske šti-
pendije, vendar največ v višini 
30 % minimalne plače skladno 
s 37. členom Zakona o štipendi-
ranju (v nadaljevanju: ZŠtip);
preostalo polovico pa zagota-• 
vljajo delodajalci, pri katerih se 
bodo štipendisti zaposlili za čas 
trajanja izobraževalnega progra-
ma oz. za čas sklenitve pogod-
be o štipendiranju. Štipenditor 
lahko zagotovi sofinanciranje 
obveznosti delodajalca v višini 
do 40 % višine štipendije tudi s 
strani občin. Sredstva občin so 
sredstva iz proračunov občin in 
drugih virov. 

Rok za oddajo vlog je 19. junij 
2009.

Vsebino poziva in prijavni obrazec 
ter vse ostale informacije najdete na 
spletni strani www.rralur.si.
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Šport

Vse naše ekipe so bile do objave prispevka kar uspešne 
na svojih nogometnih nastopih in smo lahko z njimi kar 
zadovoljni.

Članska ekipa NK Termit Moravče se je po razočaranju 
na srečanju z Kočevsko ekipo, katero je odigrala z ne-
odločenim rezultatom,zelo dobro postavila na noge. Že 
naslednjo tekmo proti ekipi NK Alfa je zabeležila nove tri 
točke za zmago z rezultatom 3:0,za njo pa je odigrala še 
težko srečanje z ekipo NK Vrhnika in jo prav tako visoko 
premagala z rezultatom 4:0, kar jih je na lestvici poneslo 
do vodilnega mesta in jim tako resnično lepo odprlo vrata 
za prestop v 4. ligo MNZ lige. Veselje po težkem derbiju z 
vrhniško ekipo in zasluženi zmagi je bilo neverjetno,tako 
med igralci kot med zvestimi navijači. Pohvaliti pa mora-
mo tudi našega vratarja članske ekipe Robija Anžlja,saj 
je s svojimi posredovanji v našem kazenskem prostoru in 
pred našimi vrati s svojimi izkušnjami nemalokrat preprečil 
nasprotniku, da bi prišel do zadetka.

Tudi ostale ekipe so si priigrale kar nekaj točk na lestvi-
ci..

Združena ekipa mladincev NK Roltek Termit si je z dvema 
zmagama in enim neodločenim izidom prislužila novih 7 
točk, ekipa kadetov pa je zabeležila dve zmagi in en poraz, 
kar jim je prav tako prineslo nekaj točk na lestvici.

Malo slabše se je izkazala ekipa starejših dečkov, saj je od 
zadnje objave odigrala dve srečanji in obe tudi izgubila. 
Visok poraz so zabeležili proti zelo močni ekipi Interblock 
12:0, ter poraz na srečanju z ekipo NK Dob z rezultatom 
1:2.

Ekipa dečkov v skupini U-12 je na štirih odigranih srečanjih 
dobila nove 4 točke za eno zmago in en neodločen izid, 
dve tekmi pa je izgubila. Fantje pod vodstvom F.Ravnikarja 

zelo napredujejo,vendar so še vedno premalo natančni v 
zaključevanju napadov.

Skupina dečkov U-10 je od zadnje objave odigrala le eno 
srečanje proti ekipi Arne Tabor,

Ki ga je dobila na domačem igrišču z rezultatom 5:3 in je še 
vedno odlična četrta na lestvici v njihovi skupini. Odigrati 
bi morali še srečanje z ekipo iz Doba,vendar je bila zaradi 
vremenskih razmer in praznikov prestavljena.

Tudi ekipa U-9 je odigrala svoj prvi turnir v spomladan-
skem delu. Proti precej močnejšim ekipam je vse tri tekme 
izgubila.

Najmlajši fantje našega kluba U-8 so prav tako odigrali 
turnir v Ljubljani, kjer so zabeležili dva poraza proti Olimpiji 
in MNK Ljubljana, ter eno zmago proti ekipi iz Mengša.

Igra naših mladih fantov je precej boljša, tako da lahko v 
jesenskem delu z dobrim treningom pričakujemo od njih 
mnogo boljše rezultate.

Omeniti moramo tudi dolgoletnega člana našega kluba 
Ivana Žgavca-Jankota,ki je v začetku tega meseca pričakal 
Abrahama in mu zaželimo še dolgoletnega zdravja, ter 
obenem zahvalimo za vso njegovo prizadevanje in trud, 
ki ga je s svojim delom  vložil v domači nogometni klub 
NK Termit Moravče.

Še povabilo vsem navijačem, sponzorjem, članom, ljubite-
ljem moravškega nogometa in vsem občanom nasploh, na 
zaključni piknik sezone, ki se bo odvijal za gasilnim domom 
v Moravčah po zadnji članski tekmi z ekipo iz Ihana, 30. 
maja od 19. ure dalje. Igral in zabaval  vas bo ansambel 
Folk Idoli. Za hrano in pijačo bo poskrbljeno. Vabljeni na 
prijetno druženje.

Bojan Bibič

Uspešna spomladanska Uspešna spomladanska 
sezona naših nogometaševsezona naših nogometašev
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Iz naših krajev

Maks Merela je bil rojen leta 1978 v Spodnji Javoršici. Po 
končani osnovni šoli, na OŠ Jurija Vege Moravče, je šolanje 
nadaljeval na Srednji lesarski šoli v Ljubljani in se po maturi 
vpisal na Biotehniško fakulteto, Oddelek za lesarstvo. Kot 
raziskovalec se je Maks Merela izkazal že v času dodiplomska 
študija lesarstva in tako za diplomsko delo leta 2002 prejel 
Univerzitetno Prešernovo nagrado. Takoj po diplomi se je za-
poslil v podjetju Lip Radomlje d. d., in se naslednje leto vpisal 
na podiplomski študij bioloških in biotehniških znanosti na 
Biotehniški fakulteti v Ljubljani. V času podiplomskega študija 
je aktivno sodeloval s Slovensko znanstveno fundacijo, preje-
mal štipendijo mednarodne organizacije World Federation of 
Scientists ter se udeleževal številnih mednarodnih konferenc 
(Japonska, Nemčija, Slovaška, Mehika, Finska), na katerih  
je predstavljal izsledke svojih raziskav. Decembra 2008 
je uspešno zagovarjal svojo doktorsko disertacijo v okviru 
katere je raziskoval spremembe v drevesih, ki se pojavijo po 
mehanskem poškodovanju. Disertacijo odlikuje metodološka 
ustreznost in idejno vzorno zasnovana uporaba sodobnih 

MAKS MERELA - novi doktor znanosti s področja lesarstva

raziskovalnih metod. Maks je kot prvi spremljal spremembe 
vlažnosti lesa s ti. 3D magnetno resonančno metodo slikanja, 
katera se običajno uporablja v medicini. Disertacijo krasi lep 
slovenski jezik, strokovna jasnost in kakovostna tehnična 
izvedba. Rezultati disertacije so delno že objavljeni v obliki 
enajstih originalnih znanstvenih prispevkov. Med pomembnej-
šimi velja izpostaviti 4 objave v mednarodnih revijah z visokim 
dejavnikom vpliva, nagrado za najboljši poster na konferenci 
v Mehiki in sedem predavanj na mednarodnih konferencah. 
Od julija 2008 dalje je dr. Maks Merela zaposlen kot asistent 
na Oddelku za lesarstvo Biotehniške fakultete. V prostem času 
je Maks aktiven tudi pri družbenih dejavnostih, kjer aktivno 
sodeluje kot član DZRJ Simon Robič Domžale, operativni član 
Jamarske reševalne službe, član Kluba Natura Vrhpolje, ŠD 
Javoršica in član moto ekipe SLO Racing team-a iz Depale 
vasi, kjer živi s svojo ženo Marjeto in sinovoma Jakobom in 
Davidom.

prof. dr. Primož Oven

Nadzorni odbor je po Zakonu o lokalni samoupravi najvišji 
organ nadzora javne porabe  v občini. Osnovna naloga, ozi-
roma poslanstvo Nadzornega odbora občine je, da opravlja 
nadzor nad razpolaganjem s premoženjem občine, nadzoruje 
namenskost in smotrnost porabe proračunskih sredstev, ter 
nadzoruje finančno poslovanje uporabnikov proračunskih 
sredstev. Pomembno pa je tudi, da je Nadzorni odbor pri 
svojem delu samostojen in neodvisen, predvsem pa, da svoje 
naloge opravlja v skladu z pristojnostmi, ki jih ima, neodvi-
sno od aktualne vladajoče koalicije oziroma opozicije.

Od aktivnosti Nadzornega odbora, je običajno odvisna tudi 
namen in smotrnost porabe proračunskih – davkoplačeval-
skih sredstev.
Za izvrševanje nadzora sta mu  občinska uprava in župan 
dolžna posredovati vse zahtevane podatke, ki jih Nadzorni 
odbor potrebuje za opravljanje  svojih nalog. V zadnjem času 
smo člani Nadzornega odbora priča izmikanju občinske 
uprave in župana pri posredovanju zahtevanih podatkov. 
Zahtevali smo spisek in pravno podlago za vse fizične in 

Vloga in pomen Nadzornega odbora v Občini

nadaljevanje na strani 26
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Osmrtnice

V SPOMIN
18. maja je minilo 10 let, odkar nas je zapustil naš 

dragi sin in brat

MIRKO ARSIČ 
iz Dešna pri Moravčah

Zahvaljujemo se vsem, ki postojite ob njegovem grobu, mu prižigate svečke, 
ga ohranjate v molitvi in lepem spominu.

Vsi njegovi

Kogar nosiš v srcu,
ta ne umre,
ostaja ljubezen in spomin
na skupne dni,
ostaja upanje 
na snidenje tam
med zvezdami.

Ob spominu na našo drago mami in babi

FRANCKO JERMAN, 
roj. Klopčič, iz Dol pri Moravčah

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste jo imeli radi, jo spoštovali, ji ob slovesu 
poklonili cvetje, sveče in darovali sv. maše ter jo v tako velikem številu 
pospremili na njeni zadnji poti na moravško pokopališče. Vsem in vsakemu 
posebej prisrčna hvala, ko ste z nami sočustvovali, nam stali ob strani ob 
tem bolečem trenutku in nam tako ali drugače pomagali. Prav posebej pa se 
zahvaljujemo njeni dolgoletni prijateljici in sosedi ga. Ivanki, ki ji je pomagala 
v času bolezni in lajšala težke trenutke. S tem je  zelo pomagala tudi nam, zato 

ji hvala za njeno cenjeno in nesebično pomoč ter njen dragoceni čas. 

Hvala vam vsem, ki se je boste spominjali, jo ohranili v lepem spominu in 
kdaj za trenutek postali ob njenem preranem grobu.

Z vso hvaležnostjo sinovi Marko, Robi in Andrej z družinami.

Vrača se pomlad,
a življenje ne…
Le spomini, kakor jata ptic,
znova ožive…

ZAHVALA
Po težki bolezni nas je v 66. letu starosti zapustila naša 
draga mami, babica, sestra, teta, nečakinja in tašča

MIHAELA VEHOVEC 
(1943 - 2009)

Slamnikova mami iz Mošenika
Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, znancem in sodelav-
cem podjetij Helios Domžale, Eti Izlake in Sam Domžale, za izrečene besede 
tolažbe, podarjeno cvetje, sveče in denarno pomoč. Posebna zahvala gre 
hematološkemu oddelku Kliničnega centra Ljubljana za zdravljenje v času 

bolezni, župniku za opravljen obred in pogrebni službi Vrbančič.

Z žalostjo v srcih se spominjamo tudi 13. aprila, ko nas je pred devetimi 
leti zapustil

IVAN VEHOVEC 
(1924 - 2000)

Hvala vsem, ki postojite ob njunem grobu in se ju spominjate.

Domači

Bremena usode te niso zlomila, 
pod zadnjim bremenom pa si omahnila. 
Bolezen iz tebe vso moč je izpila...,
za tabo ostala je le praznina.

pravne osebe, katere so bile v letu 2007 in 2008 oproščene 
plačila prispevka za nezazidana stavbna zemljišča. Dobili 
smo odgovor, da nam zahtevane podatke ne morejo posre-
dovati, češ, da so ti podatki po Zakonu o varstvu osebnih 
podatkov za Nadzorni odbor nedosegljivi.
Zaradi vztrajanja in odločnosti članov Nadzornega odbora, 
so se le odločili povprašati urad Informacijske pooblaščen-
ke, ali je občina Nadzornemu odboru dolžna posredovati 
zahtevane podatke. Informacijska pooblaščenka je bila 
mnenja, da je Nadzorni odbor občine upravičen pregledovati 
zahtevani spisek, ker gre pri tem za izvrševanje zakonite 
pristojnosti Nadzornega odbora občine nad razpolaganjem 
z premoženjem občine.
Pri pregledu zaključnega računa občine za leto 2008, je 
dal Nadzorni odbor  pozitivno mnenje s pridržkom zara-
di kršenja 73. člena Statuta Občine Moravče pri prodaji 
občinskega stvarnega premoženja. Omenjeni člen govori, 
da je za sprejem sklepa o odsvojitvi občinskega stvarnega 
premoženja, potrebna dvotretjinska večina svetnikov OS. 
Služba vlade Republike Slovenije za lokalno samoupravo 
je podala neobvezno pravno mnenje, v katerem je zapisano, 
da Statut občine lahko določi, kar ni v nasprotju z zakonom, 
da je za sprejem akta potrebna večja večina, kot sicer velja 
za sprejem ostalih odločitev OS in kot to določa Zakon o 
lokalni samoupravi.
Člani Nadzornega odbora smo imeli pridržek tudi pri 
postavki Stroški notarjev, sodni stroški in pravno zastopa-
nje v višini 37.468 EUR. Smatrali smo, da je bila poraba 
sredstev za te namene bistveno pretirana in neupravičena, 
tudi iz razlogov slabega dela občinske uprave (napake pri 
pogodbi o nakupu trgovine Tuš), predvsem pa bi bila pora-
ba sredstev bistveno bolj smotrna in upravičena za ostale 
nedokončane investicije. Pri tem pa je zanimiva primerjava, 
da je občina v letu 2008 namenila za ljubiteljsko kulturo, 
torej za vsa kulturna društva v občini, le malenkost več, 
natančno 38.475 EUR.
Naj na koncu poudarim, da smo člani Nadzornega od-
bora odločeni, da svoje delo opravljamo tako, kot od nas 
zahteva zakon, nenazadnje je to tudi naša dolžnost. Kljub 
težavam, na katere naletimo pri svojem delu, bomo zahtevali 
vse podatke in informacije, kateri so nam osnova za naše 
delo. Vem, da marsikomu to ni všeč, kar nenazadnje pove 
tudi podatek, da se je letos prvič dogodilo, da člani OS v 
gradivu niso prejeli pisnega mnenja Nadzornega odbora o 
zaključnem računu. 

Miran Cerar, član NO občine Moravče

HUMANITARNA AKCIJA
V soboto, 23.5.2009 bo Mlada Slovenija-podmladek Nove 
Slovenije zbirala, otroška oblačila, igrače ter hrano v hu-
manitarne namene. Kraj zbiranja bo pred trgovino TUŠ v 
Moravčah od 8.00 do 12.00 ure.
Zbrane stvari bomo predali Karitasu Moravče.

OO MSi Moravče

ŠPORTNO KULTURNO TURISTIČNO 
DRUŠTO »BICIKL« vabi

NA REKREACIJSKI KOLESARSKI KROG, 
ki bo v soboto, 23. maja 2009 ob 15. uri 

s startom Hrib nad Ribčami 7.
Prijavite se lahko na dan prireditve, oziroma na GSM 
031/650-146 ali 051/650-146.
Na izbiro bosta dve progi: 
- 12 km mešano asfalt in makadam
- 32 km asfalt: Hrib - okoli Gradiškega jezera in nazaj.
Po kolesarjenju vabljeni na vrtno veselico z ansamblom 
ŽIBERT.

Prijazno vabljeni!
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Oglasi

Gremo na prvi evropski 
kongres izgnancev in 
beguncev
Društvo izgnancev Slovenije organizira v 
soboto, 6. junija 2009, ob 10. uri v veliki 
dvorani Športnega centra Tivoli PRVI 
EVROPSKI KONGRES IZGNANCEV 
IN BEGUNCEV – ŽRTEV FAŽIZMA IN 
NACIZMA V LETIH 1920 – 1945. 
Pokrovitelj kongresa je predsednik Republi-
ke Slovenije, dr. Danilo Türk. Na kongresu 
bodo predvidoma sodelovale delegacije 
sorodnih društev iz več kot 10 evropskih 
držav, pričakujemo tudi predstavnike med-
narodnih organizacij. Program kongresa 
bodo popestrili glasbeni umetniki. 
Krajevna organizacija Društva izgnancev 
Slovenije Domžale bo organizirala brez-
plačni prevoz na kongres, kamor vabi vse 
svoje člane in članice, pa tudi njihove pri-
jatelje in sorodnike.
Avtobusa bosta 6. junija 2009 ob 8.30. uri 
odpeljala z avtobusnih postaj v Moravčah 
in v Lukovici, skupni odhod z avtobusne 
postaje v Domžalah na kongres je ob 9. 
uri. Kongres bo predvidoma trajal do 
14.30. ure, avtobusa bosta  vse udeležence 
in udeleženke po končanem kongresu 
odpeljala domov. 
S kongresom obeležujemo tudi 7. junij – pra-
znik slovenskih izgnancev. Vse informacije 
na gsm 031 385 105. 
Pričakujemo, da se boste kongresa udeležili 
v čim večjem številu.

Dobrodošli!
Društvo izgnancev Domžale 

Agencija za razvoj turizma in 
podjetništva Kamnik vabi na 

Srednjeveške dneve v Kamniku, 
12. in 13. junij 2009

Osrednji del dogajanja bo tekmovanje ekip 
za »Vrtomirjev prstan«. Letos se bodo za 
prstan potegovale ekipe iz občin Domžale, 
Kamnik, Lukovica, Moravče, Trzin, Mengeš 
in Komenda, tako da prireditev prerašča 
meje občine Kamnik in se seli v širšo regijo. 
Poleg tega pripravljajo tudi obilo glasbe, 
nastopov, plesa in zabave za celo družino.

Za moravško obč ino  sodelu je  v 
»Vitomirjevem prstanu« Turistično 
društvo Moravče in ŠKTD BICIKL, s 
podporo Občine Moravče.

Vabljeni!

Opozorilo
Čas med 15. majem in 15. junijem je obdobje, ko polegajo srne svoje 
mladiče. To je tudi čas, ko so izgube mladičev največje. Glavni krivci 
so potepuški psi in kosilnice. Zato prosimo vse lastnike psov, da jih 
ob sprehodih vodijo na povodcih, doma pa jih držijo pod nadzorom. 
Prav tako naprošamo kosce, da so previdni med košnjo. Mati srna 
se sicer umakne, mladiči pa se branijo tako, da se pritisnejo k tlom. 
Hvala za razumevanje!

Lovska družina Moravče
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Trgovine
Franšizne trgovine Mercator

5% POPUST 
ZA ZADNJI IN 

PRVI DAN 
V MESECU 

ZA VSE 
UPOKOJENCE 

Vabljeni na nakupe v 
Spinine trgovine

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina

Ribče 10

1281 Kresnice

GSM 041/696-433

jerina.edvard.sp@siol.net

KRULC D.O.O.
Cesta Heroja Vasje 8, 1251 Moravče
Tel: 01 723 11 43, 01 723 12 00, Telefaks: 01 723 10 84
www.nissan-krulc.com/,  e-pošta: nissan@nissan-krulc.com
Odpiralni čas: od ponedeljka do petka od 8 do 18 ure, v soboto od 8 do 12 ure.

Poraba goriva kombinirano (l/100km): 5,5 - 8,4, emisija C02: 146 - 208 g/km. Garancija proizvajalca velja 3 leta oz. 100.000 km. Komercialna ponudba “5 let garancije” zajema 2-letno podaljšano garancijo, ki nastopi v trenutku, ko nastopi prvi od omenjenih kriterijev.  Slika je simbolna.   www.nissan.si

Qashqai združuje eleganten in kompakten dizajn, okretnost srednjega 
razreda in vzdržljivost špotno-terenskega vozila. 

Pustite mu, da vam pokaže mesto, kot ga še niste videli. 
Sedaj s 5-letno garancijo!

NISSAN QASHQAI
NJEGOVO MESTO JE V MESTU

ŽE ZA 18.750€

Oglasi

Družba za prevoz potnikov, turizem in vzdrževanje 
vozil, d. d.

vabi na razgovor

kandidate za 
voznike avtobusov v 
primestnem potniškem 
prometu
Od kandidatov pričakujemo, da izpolnjujejo nasle-
dnje pogoje:

končana osnovna ali poklicna šola,• 
vozniško dovoljenje »D« kategorije, • 
opravljena NPK ali temeljna poklicna kvalifi-• 
kacija za voznika v cestnem prometu,
državljanstvo Republike Slovenije,• 
aktivno znanje slovenskega jezika in• 
lastno prevozno sredstvo.• 

Prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev pošljite v 
osmih dneh po objavi na naslov: KAM-BUS, d. d., 
Perovo 30, 1241 Kamnik.
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